
 

ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 15. 1. 2024,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny,  

 

Program: 1. Otvorenie. 

     2. Aktuálne výzvy a príležitosti v materiálnom, personálnom a duchovnom rozvoji  

         školy.                    

     3. Harmonogram stretnutí v novom kalendárnom roku 2024. 

     4. Rôzne, diskusia. 

     5. Záver.   

 

 

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

          Predsedníčka rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov, oboznámila ich 

s programom zasadnutia a modlitbou poslúžil pán Kobyľan.  

 

Ad 2:  

          Pán riaditeľ informoval prítomných o tom, čo sa v poslednom období zrealizovalo 

v oblasti materiálno-technickej. Postavil sa altánok v areáli školy. Je potrebné zrealizovať ešte 

jeho zariadenie v jarných mesiacoch, hneď ako to počasie dovolí. 

 Do improvizovanej učebni boli zakúpené stoly a stoličky pre osadenie školských 

počítačov pre žiakov, ktoré sme dostali z ministerstva školstva. 

 V najbližšom období chceme modernizovať a skultúrniť učebňu U1. 

 Z vyzbieraných 2% plánujeme toho roku zabezpečiť prístrešok - stojan na bicykle 

a kolobežky.  

 Čo sa týka personálneho zabezpečenia je dlhodobo nemocná pani Kocurová. Vyučovanie 

za ňu máme zabezpečené. Od 4. februára budeme mať nového lektora, ktorý doteraz vyučoval na 

univerzite. Bude vyučovať literatúru a konverzáciu. Je perspektíva na jeho dlhodobejšie 

pôsobenie na našej skole. 

 Školník sa od leta chystá na rodičovskú dovolenku so svojou dcérou. Pán riaditeľ 

poprosil prítomných o návrhy, kto by ho mohol zastupovať, aby sa nám ozvali. 

 3. februára sa uskutoční prvý školský ples žiakov a absolventov školy. 

 Začnú sa mobility žiakov v programe Erasmus+. V marci pôjde päť študentov do 

Švédska a neskôr päť študentov do Španielska. Výber žiakov už prebehol. Pán riaditeľ pochválil 

všetkých prihlásených žiakov ako sa dobre vedeli prezentovať na výberovom pohovore. 

 Najväčšia výzva tohto obdobia je práca na obnove školského vzdelávacieho programu, 

ktorý pripravujeme v spolupráci s vedúcimi predmetových komisií, ktorí nie veľmi súhlasia 

s týmto programom, kvôli úprave počtu hodín jednotlivých predmetov. Chceli by sme ho spustiť 



od septembra 2024, teda od nového školského roka. Najskôr sa budeme venovať päťročnému 

štúdiu a podľa toho, ako sa osvedčí sa budeme venovať osemročnému štúdiu. Tento chceme 

pripraviť tak, aby bola väčšia vyváženosť vo výučbe jednotlivých predmetov medzi prvým, 

druhým a tretím ročníkom, a aby sa v týchto ročníkoch prebralo všetko učivo, ktoré stanovuje 

štátny vzdelávací program. V štvrtom a piatom ročníku by si už žiaci vyberali voliteľné a 

seminárne predmety. Pán riaditeľ poskytol prítomným tabuľku v tlačovej forme  s uvedením 

hodinovej dotácie na jednotlivé predmety podľa starého a navrhovaného nového vzdelávacieho 

programu. Celková dotácia hodín je 150 a z toho štátom určených je 102 hodín. Chceme 

docieliť, aby semináre mali aplikačnú zložku a jazykové semináre dosahovali jazykové 

certifikáty. Aplikovanú ekonómiu by sme chceli vyučovať ako voliteľný predmet a nie ako 

krúžok. Maturitu zo slovenského jazyka chceme presunúť do štvrtého ročníka. 

 Pán Polan navrhoval, že veľmi dobrú spätnú väzbu na to, čo chýbalo našim absolventom 

pri uplatnení sa v štúdiu na vysokých školách, je možné získať práve od nich. Ďalej konštatoval, 

či sa škola nebude zaoberať aj programom osemročného štúdia, pre ktoré  by malo byť 

vytvorenie vzdelávacieho programu ešte jednoduchšie. 

 Študentka Semková mala požiadavku, či sa nedá presunúť maturita z anglického jazyka 

do štvrtého ročníka, aby sa v piatom mohli venovať viac príprave na vysokú školu.  

 Pán riaditeľ reagoval, že viac predmetov ako jeden by nechcel presúvať do štvrtého 

ročníka a prioritou školy je úspešná maturita študentov. 

 Pán Kobyľan otvoril otázku ako pomôcť učiteľom, aby sa zamerali na rozvoj kritického 

myslenia študentov a motivovali žiakov viac k čítaniu. Hovoril, že aj učitelia sa musia stále 

zdokonaľovať v spôsobe učenia. Ocenil organizovanie kariérneho dňa, ktorý pomáha študentom 

v rozhodovaní sa pri výbere budúceho povolania 

 Pán riaditeľ hovoril, že štátny vzdelávací program vytvára len základy a selekciou priorít 

sa chce dostať na nadstavbu vzdelávania. Čo sa týka hodnotenia žiakov, je potrebné rozlišovať 

hodnotenie a klasifikáciu v nadväznosti na obsah učiva. 

 Pán Kobyľan mal dotaz či zmena vzdelávacieho programu neovplyvní počet lektorov 

angličtiny. Pán riaditeľ odpovedal, že neovplyvní a nový lektor pán Burzynski bude vyučovať aj 

predmet, ktorý doteraz učili naši učitelia. 

 Pán Sovári Soós hovoril o tom, že väčšina študentov nie je ani v piatom ročníku 

rozhodnutá o svojom životnom povolaní a majú z toho stres a treba ich upokojiť, že ich 

rozhodnutie nemusí byť konečné na celý život. 

 Väčšina prítomných pozitívne hodnotila pripravovaný vzdelávací program a súhlasila 

s jeho novou formou. 

 

Ad 3:  

          Pani predsedníčka navrhla plán stretnutí RŠ v roku 2024 na prvý, tretí, šiesty a desiaty 

mesiac v roku. Najbližšie stretnutie bude 18. marca 2024.    

 

Ad 4:  

          Páni predsedníčka sa vrátila k hlasovaniu pre kritériá prijímacieho konania, ktoré prebehlo 

emailovou komunikáciou. Z hlasovania bola vyhotovená zápisnica. Oboznámila prítomných s jej 

výsledkami.  



 Ďalej prítomných oboznámila, že študentka Semková v rade školy končí, pretože je 

v maturitnom ročníku. Poďakovala jej za prácu v rade školy. Nový člen rady školy bude 

doplnení vo voľbách školského parlamentu, ktoré sa uskutoční 29.1.2024 

Nakoľko overovateľ zápisnice pán Kolárovský, ani jeho zástupca pán Linkesch neboli prítomní 

na zasadnutí bol poverený overením zápisnice pán Kobyľan.  

 

Ad 7:  

            Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť a poslúžila 

modlitbou. 

 

 

V Košiciach 15.1.2024 

 

 

 

Zápisnicu overil: Ing. Daniel Kobyľan   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


